
To power OFF, press and hold ‘alt’ and the 
‘power’ key for 3 seconds (the LED will stay 
green for 3 seconds and blink red twice).

POWER

Connected

Settings

On

Brydge C-Type

Once the keyboard is on, press and hold the 
‘alt’ key and the “BluetoothTM” key for 3 
seconds. The LED will flash blue until the 
keyboard is successfully paired.

On your device, under the Bluetooth™ 
settings select Brydge C-Type.

PAIR

WIRED OPERATION

If connected with a USB-C™ cable to a Chrome OS™ device, your Brydge will enter 
wired operation mode. The keyboard will act as a standard USB wired keyboard 
while connected, simultaneously charging the battery and functioning as a wired 
keyboard.

When the cable is disconnected your Brydge will automatically reconnect via 
BluetoothTM with the last paired device.

5

To power ON, press and hold ‘alt’ and the 
‘power’ key for 1 second (LED* will turn green 
for 2 seconds to indicate the keyboard is on).

*LED- small light next to the power key

To charge your Brydge C-Type, insert the 
supplied USB-C™ cable into the charging port.

The battery is charging when the LED is red. 
The LED will turn off when the battery is fully 
charged.

CHARGE

SLEEP MODE

Mise sous tension/hors tension Mise sous tension/hors tension

Fonctionnement avec fil

Jumelage

Mode Veille

Your Brydge C-Type is designed to operate 
for extended periods of time between 
charges.

To conserve the battery, it will enter sleep 
mode after 15 minutes of non-use. 

Double press any key to wake your keyboard 
up. It will then automatically reconnect to the 
last paired device.

Une fois le clavier allumé, appuyer sur les 
touches « alt » et « Bluetooth™ » pendant 3 
secondes. La DEL clignotera en bleu jusqu’à 
ce que le jumelage du clavier soit réussi.

Sur votre appareil, dans les réglages 
Bluetooth, sélectionnez Brydge C-Type.

S’il est connecté avec le câble USB-C™ à un appareil Chrome OS™, votre Brydge 
entre en mode de fonctionnement avec fil. Le clavier agit comme clavier USB 
standard à fil lorsqu’il est connecté, tout en chargeant la pile.

Lorsque le câble est déconnecté, votre Brydge se connecte de nouveau automa-
tiquement par Bluetooth avec le dernier appareil jumelé.

Pour mettre hors tension, appuyer et tenir les 
touches « alt » et « power » pendant 3 
secondes (la DEL demeurera verte pendant 3 
secondes et clignotera en rouge 2 fois).

Pour mettre sous tension, appuyer et tenir les 
touches « alt » et « power » pendant 1 seconde 
(La DEL* passera au vert pendant 2 secondes 
pour indiquer que le clavier est allumé).

*La petite lumière DEL à côté de la touche de mise en marche

Pour charger votre Brydge C-Type, insérer le 
câble USB-C™ dans le port de recharge.

La pile se charge lorsque la lumière DEL est 
rouge. La lumière DEL s’éteint lorsque la pile 
est entièrement chargée.

Votre Brydge C-Type est conçu pour 
fonctionner pendant des périodes 
prolongées entre les charges.

Pour conserver la charge de la pile, il entre en 
mode veille après 15 minutes d’inutilisation. 

Appuyer sur n’importe quelle touche pour 
activer votre clavier. Il se connectera de 
nouveau au dernier appareil jumelé.

Have a question? 

Contact Brydge directly at support@brydge.com

Find more information at www.brydge.com

Avoir une question?

Contacter Brydge directement à support@brydge.com

Trouvez plus d'informations sur www.brydge.com
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This device contains license-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada’s 
license-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions: (1.) This device may not cause interference. (2.) This device must 
accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

This equipment complies with IC RSS‐102 radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This transmitter must not be 
co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter. 

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user’s authority to operate the 
equipment. 

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful 
interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These 
limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses 
and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to 
radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and 
on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

Reorient or relocate the receiving antenna.

Increase the separation between the equipment and receiver.

Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Wireless Keyboard for Chrome OS™

Clavier Sans Fil Pour Chrome OS ™

C-TYPE

User Manual

© 2019 Brydge. All Rights Reserved. | Use of Google’s “made for” badge means that this product has been designed by 
Brydge for use with the Google Pixelbook and Google Pixel Slate and has been certified by Brydge to meet Google’s 
compatibility standards. Google is not responsible for the operation of this product or its compliance with any applicable 
safety or other requirements. Google, Google’s “made for” badge, G logo, Pixelbook, Pixel Slate, Chrome, and related marks 
and logos are trademarks of Google LLC. USB Type-C™ and USB-C™ are trademarks of the USB Implementers Forum. The 
Bluetooth™ word mark and logos are owned by Bluetooth SIG Inc. and any use of marks by Brydge is under license. The 
dedicated Google Assistant key is only applicable to Chrome OS based Google devices. It will not work on non-Google 
Chrome OS devices.

You must register your product within 30 days of purchase, and provide a proof of purchase, in order to be covered by this 
Limited 1 Year Warranty. If you purchased your product from www.brydge.com, the product will automatically be 
registered. All Brydge warranties are non-transferrable and are only available to the original end-user of the product. 
Warranties do not apply to products purchased from online vendors unauthorized to sell Brydge-branded product, 
including on eBay.com. Further warranty information is available at www.brydge.com/warranty. To obtain warranty service, 
contact Brydge at support@brydge.com or +1 435-604-0481, or described using the information on
www.brydge.com/warranty. Proof of purchase may be required to verify eligibility.

L’émetteur/récepteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est conforme aux CNR d’Innovation, Sciences et Développement 
économique Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L’exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes : (1) 
L’appareil ne doit pas produire de brouillage; (2) L’appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est 
susceptible d’en compromettre le fonctionnement.

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux radiations IC CNR‐102 établies pour un environnement non contrôlé. Cet émetteur 
ne doit pas être situé au même endroit ou fonctionner avec une autre antenne ou un autre émetteur.

Tout changement ou modification non approuvé expressément par la partie responsable de la conformité peut annuler l’autorité de 
l’utilisateur d’utiliser cet équipement.

Cet appareil est conforme à l’article 15 de la règlementation du FCC. Le fonctionnement est sujet aux deux conditions suivantes : (1) Cet 
appareil ne doit pas causer de brouillage préjudiciable, et (2) Cet appareil doit accepter tout brouillage reçu, incluant le brouillage qui peut 
causer un fonctionnement non désiré.

Cet équipement a été testé et jugé conforme aux limites pour un appareil de Classe B en vertu de l’article 15 de la règlementation du FCC. Ces 
limites sont conçues pour fournir une protection raisonnable contre les brouillages préjudiciables dans une installation résidentielle. Cet 
équipement génère, utilise et peut causer des brouillages préjudiciables aux communications radio. Toutefois, il n’y a aucune garantie que le 
brouillage ne se produira pas avec une installation en particulier. 

Si cet équipement cause du brouillage préjudiciable à la réception radio ou télé, qui peut être déterminé en allumant ou en éteignant 
l’équipement, l’utilisateur est encouragé à tenter de corriger le brouillage en utilisant une ou plusieurs des mesures suivantes :

Réorienter ou déplacer l’antenne réceptrice.

Augmenter la séparation entre l’équipement et le récepteur.

Brancher l’équipement dans une prise de courant qui est sur un circuit différent de celui où le récepteur est branché.

Consulter le détaillant ou un technicien radio/télé expérimenté pour obtenir de l’aide.

©2019 Brydge. Tous les droits sont réservés. | L’utilisation du badge «made for» de Google signifie que ce produit a été 
conçu par Brydge pour être utilisé avec Google Pixelbook et Google Pixel Slate et qu’il a été certifié conforme aux normes 
de compatibilité de Google. Google n'est pas responsable du fonctionnement de ce produit ni de sa conformité à toute 
exigence de sécurité ou autre. Google, le badge «Fabriqué pour» de Google, le logo G, Pixelbook, Pixel Slate, Chrome et les 
marques et logos associés sont des marques commerciales de Google LLC . USB Type-C ™ et USB-C ™ sont des marques 
commerciales de USB Implementers Forum. La marque et les logos Bluetooth™  sont la propriété de Bluetooth SIG Inc. et 
toute utilisation des marques par Brydge est sous licence. La clé Google Assistant dédiée ne concerne que les appareils 
Google basés sur Chrome OS. Cela ne fonctionnera pas sur les appareils non-Google Chrome OS

Vous devez enregistrer votre produit dans un délai de 30 jours après la date d’achat et fournir une preuve d’achat afin qu’il 
soit couvert par cette garantie limitée d’un an. Si vous avez acheté votre produit auprès de www.brydge.com, le produit est 
enregistré automatiquement. Toutes les garanties de Brydge sont non transférables et sont seulement offertes à l’utilisateur 
final original du produit. Les garanties ne s’appliquent pas aux produits achetés en ligne auprès de revendeurs non autorisés 
à vendre des produits de marque Brydge, ce qui inclut eBay.com. Vous trouverez plus d’information sur la garantie à 
www.brydge.com/warranty. Pour obtenir du service sous garantie, contactez Brydge à support@brydge.com ou au +1 
435-604-0481 ou consultez l’information à www.brydge.com/warranty. Une preuve d’achat peut être requise pour vérifier 
l’admissibilité.

Manuel Utilisateur
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